
Nibe Grundejerforening 

 

Referat 

 

fra bestyrelsesmøde mandag den 13. oktober 2022.  

Alle til stede. 

 

Punkt 1, opfølgning på mødet med Aalborg Forsyning.  

Der var generel enighed om at det havde været et godt møde. Forsyningen er gode til at gøre 
svært stof forståeligt. Der var god spørgelyst og alle fik svar. 

Der lægges kontaktoplysninger på hjemmesiden på de deltagende fra Forsyning. Mv. 

Punkt 2, Problematikker vedr. lokalplan 88.  

Det blev vedtaget at Jørn retter henvendelse til til forvaltningen omkring forvaltning af gældende 
regler, henset til aktuelle byggerier/renoveringer i lokalplan 88’s område. 

 

Punkt 3, Orintering vedr. Nibe Samråd. 

Jørn orienterede vedr. ovenstående. Der var enighed om at der i forbindelse med de foranstående 
større kloakeringsopgaver skulle gøres fælles front i forbindelse med eksempelvis belægninger for 
at få en rød tråd gennem hele den gamle bydel. 

 

Punkt 4, Opdatering af hjenmmeside 

Artiklen fra Nibe Avis lægges med accept på hjemmesiden  

 

Næste møde 24/11-2022 kl. 19.00 ved Alex, Sygehusvej 18 

 

Referat ved Niels Erik 

 

 

 


